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Előterjesztés a 2019.01.29. -i képviselő-testületi ülésre. 

                                                                                                                                                                

Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról.  

Előadó: László Attila polgármester. 

 

Tisztelt Képviselő - társaim!  

Engedjétek meg, hogy a 2019 évi első beszámolómat jókívánságaimmal kezdjem. 

Kívánok mindnyájatoknak jó egészséget, kitartást, jó együttműködést és sok sikert! 

 

A közfoglalkoztatottak oktatása befejeződött. A tanfolyamon részt vevők december 19 –én 

sikeres vizsgát tettek, 20 –tól újra munkába álltak. 

A hivatal előtt lévő két fenyőt kivágtam, az egyik a falu karácsonyfája, a másik az óvodáé lett. 

A pavilon és karácsonyfa díszítésén a közfoglalkoztatottak segítettek. 

A közösségi téren, több helyen kirúgták az apácarácsot, amit a Tamással megjavítottunk. 

A hivatal dolgozóit vittem Győrbe orvosi vizsgálatra. 

Csányi Miklósné Juliska nénit köszöntöttem, 90 – ik születésnapján. 

Az Adventi gyertyagyújtásokat szerveztem és vettem részt az ünnepségeken. A süteményeket 

az óvoda, óvoda konyha személyzete készítette. Köszönöm. 

Az iskolásokat vittem Győrszemerére „Bozsik tornára”. 

Az óvoda kazánja meghibásodott, a javításról azonnal intézkedtem. 

A Lang Szolg Kft befejezte a Bordács utca aszfaltozását, az átadás és elszámolás megtörtént. 

A Bognár Tibor vitte az iskolásokat Győrszemerére, versenyre.  

Csornán voltam Pannon-Víz közgyűlésen. 

A köztereken és az óvodában a faleveleket takarították össze, Tamás elszállította. 

Az óvodások művészeti előadásán vettem részt. 

A Metróban vásároltam az Adventi ünnepségre, és tisztítószereket a hivatalnak. 

A 2019 – es naptárhoz küldtem képeket Tóth Imrének Szanyba, majd mentem érte. A 

munkájáért saját pénzemből fizettem ki tíz ezer forintot. 

Az E.ON – nal megkötöttem a karbantartási szerződést, mely négy évre szól. A szerződés 

szerint tavasszal kicserélik az összes lámpatest fénycsövét és gyújtóját. 

A „falu mikulását” a kisbusszal oldottam meg, nagy sikere volt, főleg a kültelken.  

A hivatal hátsó bejáratainál a lámpák cseréjét csináltam meg. (A régi lámpák összetörtek). 

A salakos pálya építőjével beszéltem a hiánypótlásról, melyet december 19. -én elküldtünk. 

Az E.ON terület gazdával helyszíni szemlét tartottunk az ifj. Ősze Zoltán telkén lévő 

villanyoszlop miatt.  

Közmeghallgatást tartottunk. 

ifj. Cser Zoltánnál (Miklósi u.) raktam fel építési törmeléket, az apjára való tekintettel pénzt 

nem kértem. 

A kerteket Tamás megszántotta, hogy tisztességesen adjuk vissza a tulajdonosoknak. 

Véradó ünnepségen vettem részt, ahol a többszörös véradók kitüntetéseit adtam át. 

A Vadásztársaság adott az önkormányzatnak egy szarvast, amit vasárnap délelőtt, és az adventi 

ünnepség után a feleségemmel csontoztam és kockáztunk, a következő délután segített az 

alpolgármester úr és felesége. A csontot az óvoda konyha kapta meg. 

Győrben a Metróban voltam megvásárolni a segély és gesztuscsomagok tartalmát, valamint az 

adventi süteményekhez felírt alapanyagot. 

2018. december 13. –án a Bencsik Tamást megkértem, hogy a közfoglalkoztatottakkal menjen 

zöldséget szedni. A munkát megtagadta, illetlen szavakat használt, közölte, hogy felmond, 

majd engedély nélkül távozott munkahelyéről. Délután az aljegyző asszonynál volt és 

felmondott.  

Együttes testületi ülésen voltunk Árpáson. 
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Két közmunkásnak (Egri Zsoltné és Mezei István) szenet hoztam a Téti tüzépről. 

Kistérségi polgármesteri találkozón és évzáró ünnepségen vettem részt Árpáson. 

December 15.-én szombaton, havat lapátoltam a közterületeken az Egrinével és Mezeivel. 

Egyeden voltam bort vásárolni az adventi gyertyagyújtás ünnepségére, forralt bornak. 

A Víz- Szint 2002 Épületgépészeti Kft. kicserélte a hivatalban a radiátor szelepeket. A 

próbánál a gázkazán őrláng érzékelője elromlott, Győrből hoztam alkatrészt és kicseréltem.  

Valival elkészítettük a segély és gesztuscsomagokat, amit kiosztottam és kihordtam. 

A temetés miatt kitakarítottam a ravatalozót és havat lapátoltam két közmunkással. 

A közmunkásokkal kihordattam a mórichidai újságot. 

Az óvodának, a két karácsonyfát faragtam bele a tartóba. 

A hivatal dolgozóit, Rábaszentmiklós és Árpás polgármestereit vittem munkaebédre, Győrbe. 

Az óvodai „Karácsonyváron” vettem részt. 

A hivatal, december 21. –től igazgatási szünetet tart. 

December 24. –én, a Balázs Ottónénak vittem szociális tűzifát, amit egyedül raktam föl. 

December 26. –án a Szabó Zoltánnal és fiával levettük a rakodógépről az első kereket, 

betettük a kisbuszba. A gréder motortartó bakokat föllazítottuk, beállítottuk a motort, hogy az 

ékszíj ne érjen bele a tartóba, és visszahúztuk. 

A gumit vittem Gyarmatra megjavíttatni, majd visszaraktam a kereket a rakodógépre. 

A rakodógéppel fát hordtam a takarék kertből az udvaromba. 

A takarékudvart kitakarítottam, a törmeléket kivittem a dögkertbe, átadható a tulajdonosnak. 

Az öregfiúk futballcsapatát vittem Gyarmatra, évzáró ünnepségre. 

A rakodógép nyitható kanalán egy fémcső eltört. A Sokoró Kft. –hez vittem át, a Pénzes 

József lánggal meghegesztette, pénz nem kellett fizetnem a munkáért. Kértem tőle tíz darab 

húsz literes festékesdobozt, a buszmegállók szemeteseinek cseréjéhez. Ahogy összegyűl, szól. 

2019. január 02. –án, Kovács Lászlónak a kertjében tuskót szedtem (Kőhíd utca sarkán) a 

kotrógéppel. Öt órát dolgoztam, húsz ezer forintot fizetett be az önkormányzat pénztárába. 

A hivatal előtt kivettem a fenyőfa tuskókat. A Dóka Árpádnak fölraktam egy pótkocsi 

törmeléket, amit a dögkertbe vitt ki. Az ott felgyülemlett törmeléket eltoltam. 

Az önkormányzat udvarában összetakarítottam a faleveleket és ágakat, elszállítottam. 

A temetőből kiürítettem és elszállítottam a szemetet. 

Győrben voltam az MTZ –hez ülést venni (a régi szét volt törve). 

2019. január 05. –én szombaton és vasárnap a közmunkásokkal havat lapátoltunk, majd a 

rakodógéppel eltoltam a havat az egész faluba. 

A közfoglalkoztatottak cékla savanyúságot csináltak, sárgarépát, zöldséget pucoltak. 

A három település polgármestere, a hivatal dolgozói, jegyzői értekezleten vettünk részt. 

Kicseréltem az MTZ -ben az ülést. Levettem a hátsó ablakot, hogy a zárat visszahegesszem. 

Annyira el volt rohadva a lemez, hogy nem lehetett hegeszteni, így vettem új ablakot és 

teleszkópot. A Téti tüzépről szerszámokat vásároltam. Ezeket mind a közmunka terhére. 

A közmunkások kaptak egy-egy pótkocsi fát. Ők megrakták, én elszállítottam. 

A tizenkét ezer forint, téli rezsicsökkentés ügyében tárgyaltam és kötöttem meg a 

szerződéseket a vállalkozókkal. Tizennégy családot kerestem föl és nyilatkoztattam három 

üres gázpalack biztosításáról a cseréhez. 

Teke Sándorral és Dóka Lászlóval leszedtük az adventi koszorút, a karácsonyfát kivettük, a 

közösségi teret és pavilont kitakarítottuk. 

Az óvoda konyha elektromos sütőjéhez kértem árajánlatokat. 

A VP pályázat közbeszerzését végző hölggyel, aljegyző asszonnyal és Szabados Péter 

polgármester úrral beszéltük meg a közbeszerzési eljárás részleteit, és írtam alá a szerződést. 

 Teke Sándorral és Dóka Lászlóval szociális tűzifát raktunk az erdőn és szállítottam ki.  

Az óvoda konyhán a szeletelő gépet szedtem szét és javítottam meg. 

Az ételhordó bicikli első kereke kilukadt. Csornán vettem gumit, összeszereltem. 
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A salakos pályára ismételten kaptunk hiánypótlást. Győrben a Munkaügyi Központban 

beszereztem a hiányzó dokumentumot. A pálya építővel is beszéltem a hiánypótlás miatt. 

Győrben a városházán aláírtam a 83. –as út kisajátításához a szerződést. 

Elhoztam Győrből az egy éve javításra leadott fűkaszát. Megjavították. 

A Marcal menti Kórus meghívásának tettem eleget, ahol a 2018. –as évet értékelték. 

Polgárőr közgyűlésen vettem részt. 

Az óvodában kicseréltem hét darab fénycsövet. Téti tüzépen megrendelték. Másnapra 

meghoztam, így kicseréltem még kettőt. 

Rendkívüli testületi ülést tartottunk. 

A közfoglalkoztatottak fát hasogattak és hordtak be a Herángli Edit néninek. 

Az óvoda, óvoda konyha költségvetését tárgyaltuk a három település polgármesterével, az 

aljegyző asszonnyal és intézményvezető asszonnyal. 

Mórichida költségvetését tárgyaltuk az aljegyző asszonnyal és Lakóné Gecsei Magdolna 

pénzügyi főelőadóval. 

Január 23. napján a Gyarmati Közös Önkormányzati Hivatalt fenntartó polgármesterek 

tanácskoztak Gyarmaton. 

Az együttes ülés ( a Közös Hivatal költségvetéséről és munkájáról) várhatóan február 25, 

vagy 26. napján kerül megtartásra Gyarmaton. 

 

 

 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm! 
 
  Mórichida, 2019. január 23.                                     

 

 

 

                                                                                        Tisztelettel: László Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                                            polgármester 

 

 


